

- Please submit this form to the examination office at the latest when submitting your thesis -

Name of student: \_\_\_\_\_

Matriculation number: \_\_\_\_\_

I hereby request the removal of a module from the overall grade calculation in accordance with § 15 (3) of the Special Regulations for the Master's degree program Mind, Brain and Behavior.

Specifically, I ask to remove the following module with a maximum of 8 CP, either from the theory or application modules, from the overall grade calculation (just select one):

### Theory module

Visual Perception of Color and Materials	MBB-MA-THM-1	6 CP	
Perception and Action	MBB-MA-THM-2	6 CP	
Visual Cognition and Object Perception	MBB-MA-THM-3	6 CP	

### Application module

Programming	MBB-MA-AM-1	8 CP	
Capturing and Emulating the World	MBB-MA-AM-2	8 CP	
Computational Modelling	MBB-MA-AM-3	8 CP	
Imaging and Recording Brain Activity	MBB-MA-AM-4	8 CP	
Measuring Human Behavior	MBB-MA-AM-5	8 CP	

I hereby declare that the module selected above should not be included in the overall grade calculation of my Master's degree certificate. I am aware that the basis for calculating the overall grade will be noted on my degree certificate.

\_\_\_\_\_  
Date and signature of the student

- Dieses Formular bitte spätestens bei Abgabe der Thesis im Prüfungsamt einreichen -

Name der/des Studierenden: \_\_\_\_\_

Matrikelnummer: \_\_\_\_\_

Hiermit beantrage ich die Herausnahme von Modulen aus der Gesamtnotenberechnung gemäß § 15 (3) der Speziellen Ordnung für den Masterstudiengang Mind, Brain and Behavior.

Folgendes Modul im Umfang von max. 8 CP aus den Theorie- und Anwendungsmodulen soll bei der Gesamtnotenberechnung nicht berücksichtigt werden:

### Theory module

Visual Perception of Color and Materials	MBB-MA-THM-1	6 CP	
Perception and Action	MBB-MA-THM-2	6 CP	
Visual Cognition and Object Perception	MBB-MA-THM-3	6 CP	

### Application module

Programming	MBB-MA-AM-1	8 CP	
Capturing and Emulating the World	MBB-MA-AM-2	8 CP	
Computational Modelling	MBB-MA-AM-3	8 CP	
Imaging and Recording Brain Activity	MBB-MA-AM-4	8 CP	
Measuring Human Behavior	MBB-MA-AM-5	8 CP	

Hiermit erkläre ich, dass das oben von mir gewählten Modul nicht in die Gesamtnotenberechnung meines Master-Abschlusszeugnisses einfließen soll. Ich bin mir darüber bewusst, dass die Grundlage der Gesamtnotenberechnung auf dem Abschlusszeugnis vermerkt wird.

\_\_\_\_\_  
Datum und Unterschrift der/des Studierenden